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Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2023-08-21 kl 18.00 i 
Harlekinen, Vattugatan 2 i Kungshall, Nybro.  

Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Berny Jonsson.  

§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Berny Jonsson och Henrik Carlsson 

§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  

Genomgång av förra styrelsemötet, ett önskemål från ordföranden att protokollen upprättas snabbare 
än det föregående. Sekreteraren upplyste om att de vanligtvis skrivs betydligt senare men att det kan 
vara en målsättning för protokollen hädanefter.  

§4 NSS Ekonomi. 

Ekonomin i klubben är fortsatt mycket god. Pengar på ingående; 2 ggr skolschack + Schackfyran kommer 
att inbringa nästan 15 000 kr. Vi har funnit en ny sponsor, Yrjö Karl Henrik Kero som driver företaget 
”Hyr Sydost AB” har lovat sponsra med 8 000 kr och Nybro Energi kan även komma att sponsra NSS i 
höst.  

Medlemsavgifterna till Smålands Schackförbund (4 450 kr) är inbetalda.  

Innevarande kalenderåret 2023 ligger vi på ett plusresultat med 37 000 kr i dagsläget. 

Vi får en utgiftspost för den kommande kickoffen i Bowlinghallen, men det blir pengar över av 
Länsförsäkringars bidrag som var öronmärkt avsett för denna kickoff. 

Alla medlemmar utom Jan Hurtig har betalat medlemsavgiften för 2023. 

Av de pengar vi fått av Smålands Schackförbund (SmSF) för utbildning har vi idag 825 kr kvar. Det finns 
en blind tjej i Madesjöskolan som är intresserad av schack men hon behöver ett särskilt blindschackspel. 
Hon har en handledare som hjälper henne ifall hon får ett sådan spel. Handledaren kan göra hennes 
drag på ett vanligt schackbräde. Ett blindschackspel kostar cirka 900 kr. Henrik bad styrelsen tillstyrka att 
resterande bidragspengar används till att köpa in ett sådant spel. Och styrelsen biföll hans yrkande. 

Henrik hade innan frågan om blindschackspelet dök upp tänkt använda dessa pengar från SmSF till att 
köpa in två väskor som rymmer 16 spel för användande vid olika ungdomstävlingar i skolor eller i andra 
tillfälliga schacklokaler. Behovet kvarstår emellertid och Henrik framförde att han avsåg att inköpa dessa 
två väskor med NSS egna medel istället. Mötet hade ingen invändning emot detta. 

§5 Lokalfrågan 

Nuvarande lokalerna i Jutegården fungerar mycket bra för seniorer och lagspel, när stora salen är 
tillgänglig och det fordrar att man bokar långt i förväg. Men juniorverksamheten kräver utökade lokaler 
eller utökade tider och en hyreshöjning är aviserad och sker troligen fr o m 2024. 

Förra styrelsemötet hälls i Föreningshuset som ägs av Nybro Bostad AB (NBAB) som är en lokal som 
skulle passa utmärkt för NSS behov. Mötet var dock överens om att månadshyran blir för dyr.  

Vid årets aktivitet vid Gula Grillen blev vi erbjudna lokal i Harlekinen, en stuga som hyresgästföreningen 
förfogar över. Den är subventionerad av NBAB (Hyresgästföreningen betalar för driftskostnaderna och 
svarar eventuellt för underhåll men ingen hyra) och vi fick ett erbjudande från Hyresgästföreningen att 
förfoga över nöjaktiga lokaler utan kostnad då man är mån om att den ska komma hyresgästerna i 
kvarteret till godo. En aktivitet som schack skulle kunna vara intressant för alla åldrar av båda könen.  
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Så av den anledningen hålls dagens sammanträde i just Harlekinen så att vi i NSS styrelse kan ta ett 
beslut om lokalen är funktionell för vår verksamhet och ta ställning till vad den skulle kosta oss att 
använda.  

Tyvärr har inte Hyresgästföreningen mandat att ensam besluta om delad användning av Harlekinen utan 
NBABs medgivande. Så inför dagens styrelsemöte har vi inte sådan information att vi kan bestämma om 
vi ska ingå ett hyresavtal, vi kan däremot besluta om utifall lokalen är nöjaktig och funktionell för vår 
verksamhet. På denna fråga var styrelsen enig – Harlekinen är en utmärkt lokal som utan vidare kan 
användas av cirka 30 – 40 schackspelare, kanske ännu fler.  

Därmed inväntar vi besked från  

a) Hyresgästföreningens beslut på kommande styrelsemöte att vi får använda lokalen på måndags- 
och tisdagskvällar samt vid helger när NSS har behov av lokalen för lagtävlingar, senior- eller 
ungdomstävlingar. Tillåtelsen ska avse det större och det mindre rummet, kök samt ett litet 
kontorsrum där vi kan ha vårt förvaringsskåp och använda som administrationsrum vid tävlingar. 

b) NBABs beslut om företaget tillåter NSS att använda Harlekinen och beslutet om det kan tillåtas 
utan kostnad eller vilken hyra man i så fall kommer att kräva av NSS. 

Som jämförelse med hittillsvarande hyra har vi under 2022 betalat 9 450 kr för timbaserad hyra på 
Jutegården. Jutegården har dock aviserat om en höjning fr o m hösten och då tillkommer också behovet 
av ytterligare en dags hyra av smårummen för att juniorverksamheten ska ha en chans att fungera.  

I Harlekinen finns redan bord och stolar så ingen nyanskaffning av inredning behövs, i vart fall inte med 
dagens medlemsantal. 

Bilderna ovan visar övre till vänster större rummet, kök och kontorsrummet (idag använt som förråd). 
Nedre raden visar från vänster mindre rummet (analysrum eller spellokal) och hallen. 

Beslutet som mötet fattade är att vi tackar ja till erbjudandet från Hyresgästföreningen om vi får lokalen 
gratis. Blir det en hyresavgift till NBAB får frågan tas upp igen och ett beslut fattas hur vi ska ställa oss till 
lokalfrågan utifrån dessa förutsättningar. Detta styrelsebeslut kan tas via ett videomöte, behöver inte 
vara ett fysiskt möte. 
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§6 Sponsorpaket, matchtröjor? 

Mötet beslutade att det i dagsläget är viktigare att underhålla befintliga sponsorer, fundera över hur vi 
ger tillbaka något till sponsorerna. En hockeyklubb har en prislista för vad det kostar med reklam på 
hockeyrinken, vi har lite svårare att sälja in oss. Reklam på våra T-shirts kan vara en väg att gå kanske?  

Om Vi blir sponsrade eller får ett förmånligt hyreskontrakt på Harlekinen kan vi låta några stycken gamla 
schackspel stå framme så att vem som helst som har tillgång till lokalen kan nyttja dem. Det är ju också 
ett sätt att bjuda tillbaka för gästfriheten. Skulle det försvinna pjäser är det inte någon katastrof om det 
är gamla spel som vi ändå inte använder normalt. 

Vi har idag en så god ekonomi att vi lägger en aktiv sponsorjakt på is och funderar på möjliga vägar att 
ge valuta för sponsorerna till nästa möte. 

§7 Ungdomskommitté 

Våra förfrågningar till föräldrar att ingå i en ungdomskommitté har tyvärr resulterat i noll intresse-
anmälningar.  

Henrik anser att han klarar det som hittills med hjälp av Mikael A och frivilliga föräldrar som tillfrågas 
från gång till gång när det är aktuellt med någon ungdomsaktivitet. Vi kan för att förenkla köpa in ett 
lager av förbrukningsartiklar som täcker behovet för ett halvår i taget.  

Sista datum för anmälan till ungdomskommitté är 31 augusti. Vi avvaktar, kanske löser sig succesivt 
under säsongen. Henrik kollar även med Sebastian, killen som jobbar i Madesjöskolans bibliotek, som 
tidigare visat intresse för att hjälpa till med ungdomsverksamheten i NSS. 

§8 Kickoff 

Bowlinghallen är bokad för NSS på lördag den 26 augusti kl. 15.00. Ett tjugotal är anmälda, bl. a. Åke 
Johansson, en gammal spelare som flyttat till Lund men som nyligen har köpt en fritidsbostad i 
Färjestaden. Det var lite strul med bokningen av mat, men det löser sig säger Mikael A. 

§9 Seriespel, Småländskan 

Då NSS inte har erbjudits någon nöjaktig inlottning i Allsvensk serie har två 4-mannalag anmälts till 
Småländskan som i höst återupptas med totalt 11 lag, uppdelade mellan norra och södra Småland. NSS I 
och NSS II har lottats så att vi i största möjliga utsträckning får spela hemma samtidigt och borta 
samtidigt för att minska lokalbehovet och kostnader. Södra gruppen där vi ingår består av sju lag, dvs sju 
ronder vilket medför en frirond. Johnny anmälde sig som lagledare för båda lagen vilket accepterades av 
mötet. 

Vi har fått förfrågan om vi är villiga att låna ut Mikael C till Ölands SS vid Allsvenskan div II och vi 
beslutade att Mikael C själv får avgöra från fall till fall om han hellre vill spela för Ölands SS än att spela i 
Småländskan för NSS I. Johnny kommer att tillfråga Mikael inför varje match och det är OK om Mikael C 
väljer Allsvenskan istället för Småländskan. 

NSS I ska prioriteras med det bästa laget vi kan ställa upp med medan NSS II ska spela utan 
prestationsångest, dvs gärna bestå av juniorer och spelare som annars inte får spela så mycket. Dock 
måste en chaufför finnas vid bortamatcherna, vilket blir lagledarens sak att tillse. 

§10 Interna turneringar, Aldéns 

Aldéns minnesturnering har funnits länge, äldsta dokumenterade vinnaren på vår hemsida är daterad till 
1967/1968 men har troligen funnits sedan 1950-talet då Erik Aldén var ordförande 1951-1954. Sägnen 
säger att han skänkte 100 kronor eller något i den stilen till en vandringspokal som sedan kommit bort 
eller tagits hem av någon som vunnit turneringen så många gånger att den blivit hans för evigt. 
Turneringen har alltid haft formen av tidshandikapp såvitt man kan minnas, tidigare rankades spelare 
efter förmodad spelstyrka inom NSS, senare kom LASK-ranking och numera styrs tidshandikappet av 
ELO-rating. 
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Årets Aldéns Minnesturnering har på tidigare styrelsemöte beslutats spelas på en helgdag för att den 
ska bli slutförd under ordnade förhållanden. De senaste åren har den inte kunnat slutspelas. Så mötet 
beslutade att den ska spelas med 7 ronders Monradlottning lördagen den 30 september med start kl 
10.00. Annonseras genom NSS hemsida och FB-gruppen. 

 §11 Gula Grillen 

Styrelsen riktar ett tack till alla som deltagit i årets Gula Grillen; Henrik Carlsson, Mattias Hågestad, 
Mikael Alriksson, Emma Alriksson, Kimi Alriksson, Alfred Olofsson Johansson, Kent Nilsson, Johnny 
Williamsson, Ingemar Ernstsson och Tryggve Ivarsson. 

Pengarna som vi får för insatsen och glädjen vi delat med oss till ungdomarna boende i NBABs bostäder i 
området är båda berikande för NSS och vi känner att vi gett av vår tid och energi till ett gott ändamål. En 
bonus är att vi vid avslutningen även kunde räkna in Nybro Vikings som gästande schackspelare vid våra 
spel. 

Andra klubbar som ingick i Gula Grillen-aktiviteten har tyvärr inte infunnit sig vid alla tillfällen eller 
endast kortare tid än den utlovade vilket förtar idén med aktiviteten lite.  Hyresgästföreningen har inte 
alltid haft någon representant närvarande enligt vad vi erfar och de borde kanske haft bättre kontroll. 
Men vi har fått visa upp vår verksamhet och om det vid avslutningen ledde till ett erbjudande om en bra 
schacklokal till ingen eller låg hyra så får man väl se det som en win-win situation utan motstycke… 

§12 Kommande årsmöte 

Förslaget kvarstår att lägga kommande årsmöte på en helgdag, lördag eller söndag i mitten av maj 2024. 
Det kommer att bli i två delar, först årsmöte och sedan KM-Blixt. Detta för att ge juniorerna en möjlighet 
att delta utan inverkan på följande skoldag. 

§13 Övriga frågor 

SM går i Växjö 28 juni – 7 juli 2024. Vi ser gärna att NSS-spelare deltar. Ska vi sponsra NSS-are? Fråga för 
kommande årsmöte? Mötet tog inget beslut idag. 

Henrik meddelade att han ansökt att få jobba för SmSF, Mikael Lundström kommer att trappa ner, han 
kommer enbart att jobba som administratör i förbundet så SmSF söker ersättare för honom. 

Henrik har ansökt om fyra stycken DGT-schackbräden (bräden som känner av vilka drag som spelas och 
som därför kan användas till att visa på annan media samtidigt som dragen utförs). Swedbank kan ge 
bidrag upp till 35 000 kr till ideella föreningar och fyra DGT-bräden motsvarar 35 000 kr ungefär. 

§14 Mötets avslutande 

 Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-08-21 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 

 

Johnny Williamsson, sekreterare 

 

Justeras   

 

 

 

Berny Jonsson    Henrik Carlsson   
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Styrelseprotokoll för Nybro Schacksällskaps (NSS) sammanträde 2023-08-21 kl 18.00 i 
Harlekinen, Vattugatan 2 i Kungshall, Nybro.  


Deltagare: Mikael Alriksson, Johnny Williamsson, Henrik Carlsson, Mikael Cederblad och Berny Jonsson.  


§1 Ordföranden Mikael Alriksson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 


§2 Val av mötesfunktionärer och justeringsmän för kvällen 
a) Val av ordförande för kvällens möte: Mikael Alriksson 
b) val av sekreterare för kvällen: Johnny Williamsson 
c) val av två justeringsmän tillika rösträknare: Berny Jonsson och Henrik Carlsson 


§3 Föregående årsmöte. Tankar, synpunkter?  


Genomgång av förra styrelsemötet, ett önskemål från ordföranden att protokollen upprättas snabbare 
än det föregående. Sekreteraren upplyste om att de vanligtvis skrivs betydligt senare men att det kan 
vara en målsättning för protokollen hädanefter.  


§4 NSS Ekonomi. 


Ekonomin i klubben är fortsatt mycket god. Pengar på ingående; 2 ggr skolschack + Schackfyran kommer 
att inbringa nästan 15 000 kr. Vi har funnit en ny sponsor, Yrjö Karl Henrik Kero som driver företaget 
”Hyr Sydost AB” har lovat sponsra med 8 000 kr och Nybro Energi kan även komma att sponsra NSS i 
höst.  


Medlemsavgifterna till Smålands Schackförbund (4 450 kr) är inbetalda.  


Innevarande kalenderåret 2023 ligger vi på ett plusresultat med 37 000 kr i dagsläget. 


Vi får en utgiftspost för den kommande kickoffen i Bowlinghallen, men det blir pengar över av 
Länsförsäkringars bidrag som var öronmärkt avsett för denna kickoff. 


Alla medlemmar utom Jan Hurtig har betalat medlemsavgiften för 2023. 


Av de pengar vi fått av Smålands Schackförbund (SmSF) för utbildning har vi idag 825 kr kvar. Det finns 
en blind tjej i Madesjöskolan som är intresserad av schack men hon behöver ett särskilt blindschackspel. 
Hon har en handledare som hjälper henne ifall hon får ett sådan spel. Handledaren kan göra hennes 
drag på ett vanligt schackbräde. Ett blindschackspel kostar cirka 900 kr. Henrik bad styrelsen tillstyrka att 
resterande bidragspengar används till att köpa in ett sådant spel. Och styrelsen biföll hans yrkande. 


Henrik hade innan frågan om blindschackspelet dök upp tänkt använda dessa pengar från SmSF till att 
köpa in två väskor som rymmer 16 spel för användande vid olika ungdomstävlingar i skolor eller i andra 
tillfälliga schacklokaler. Behovet kvarstår emellertid och Henrik framförde att han avsåg att inköpa dessa 
två väskor med NSS egna medel istället. Mötet hade ingen invändning emot detta. 


§5 Lokalfrågan 


Nuvarande lokalerna i Jutegården fungerar mycket bra för seniorer och lagspel, när stora salen är 
tillgänglig och det fordrar att man bokar långt i förväg. Men juniorverksamheten kräver utökade lokaler 
eller utökade tider och en hyreshöjning är aviserad och sker troligen fr o m 2024. 


Förra styrelsemötet hälls i Föreningshuset som ägs av Nybro Bostad AB (NBAB) som är en lokal som 
skulle passa utmärkt för NSS behov. Mötet var dock överens om att månadshyran blir för dyr.  


Vid årets aktivitet vid Gula Grillen blev vi erbjudna lokal i Harlekinen, en stuga som hyresgästföreningen 
förfogar över. Den är subventionerad av NBAB (Hyresgästföreningen betalar för driftskostnaderna och 
svarar eventuellt för underhåll men ingen hyra) och vi fick ett erbjudande från Hyresgästföreningen att 
förfoga över nöjaktiga lokaler utan kostnad då man är mån om att den ska komma hyresgästerna i 
kvarteret till godo. En aktivitet som schack skulle kunna vara intressant för alla åldrar av båda könen.  







Så av den anledningen hålls dagens sammanträde i just Harlekinen så att vi i NSS styrelse kan ta ett 
beslut om lokalen är funktionell för vår verksamhet och ta ställning till vad den skulle kosta oss att 
använda.  


Tyvärr har inte Hyresgästföreningen mandat att ensam besluta om delad användning av Harlekinen utan 
NBABs medgivande. Så inför dagens styrelsemöte har vi inte sådan information att vi kan bestämma om 
vi ska ingå ett hyresavtal, vi kan däremot besluta om utifall lokalen är nöjaktig och funktionell för vår 
verksamhet. På denna fråga var styrelsen enig – Harlekinen är en utmärkt lokal som utan vidare kan 
användas av cirka 30 – 40 schackspelare, kanske ännu fler.  


Därmed inväntar vi besked från  


a) Hyresgästföreningens beslut på kommande styrelsemöte att vi får använda lokalen på måndags- 
och tisdagskvällar samt vid helger när NSS har behov av lokalen för lagtävlingar, senior- eller 
ungdomstävlingar. Tillåtelsen ska avse det större och det mindre rummet, kök samt ett litet 
kontorsrum där vi kan ha vårt förvaringsskåp och använda som administrationsrum vid tävlingar. 


b) NBABs beslut om företaget tillåter NSS att använda Harlekinen och beslutet om det kan tillåtas 
utan kostnad eller vilken hyra man i så fall kommer att kräva av NSS. 


Som jämförelse med hittillsvarande hyra har vi under 2022 betalat 9 450 kr för timbaserad hyra på 
Jutegården. Jutegården har dock aviserat om en höjning fr o m hösten och då tillkommer också behovet 
av ytterligare en dags hyra av smårummen för att juniorverksamheten ska ha en chans att fungera.  


I Harlekinen finns redan bord och stolar så ingen nyanskaffning av inredning behövs, i vart fall inte med 
dagens medlemsantal. 


Bilderna ovan visar övre till vänster större rummet, kök och kontorsrummet (idag använt som förråd). 
Nedre raden visar från vänster mindre rummet (analysrum eller spellokal) och hallen. 


Beslutet som mötet fattade är att vi tackar ja till erbjudandet från Hyresgästföreningen om vi får lokalen 
gratis. Blir det en hyresavgift till NBAB får frågan tas upp igen och ett beslut fattas hur vi ska ställa oss till 
lokalfrågan utifrån dessa förutsättningar. Detta styrelsebeslut kan tas via ett videomöte, behöver inte 
vara ett fysiskt möte. 


 


 







§6 Sponsorpaket, matchtröjor? 


Mötet beslutade att det i dagsläget är viktigare att underhålla befintliga sponsorer, fundera över hur vi 
ger tillbaka något till sponsorerna. En hockeyklubb har en prislista för vad det kostar med reklam på 
hockeyrinken, vi har lite svårare att sälja in oss. Reklam på våra T-shirts kan vara en väg att gå kanske?  


Om Vi blir sponsrade eller får ett förmånligt hyreskontrakt på Harlekinen kan vi låta några stycken gamla 
schackspel stå framme så att vem som helst som har tillgång till lokalen kan nyttja dem. Det är ju också 
ett sätt att bjuda tillbaka för gästfriheten. Skulle det försvinna pjäser är det inte någon katastrof om det 
är gamla spel som vi ändå inte använder normalt. 


Vi har idag en så god ekonomi att vi lägger en aktiv sponsorjakt på is och funderar på möjliga vägar att 
ge valuta för sponsorerna till nästa möte. 


§7 Ungdomskommitté 


Våra förfrågningar till föräldrar att ingå i en ungdomskommitté har tyvärr resulterat i noll intresse-
anmälningar.  


Henrik anser att han klarar det som hittills med hjälp av Mikael A och frivilliga föräldrar som tillfrågas 
från gång till gång när det är aktuellt med någon ungdomsaktivitet. Vi kan för att förenkla köpa in ett 
lager av förbrukningsartiklar som täcker behovet för ett halvår i taget.  


Sista datum för anmälan till ungdomskommitté är 31 augusti. Vi avvaktar, kanske löser sig succesivt 
under säsongen. Henrik kollar även med Sebastian, killen som jobbar i Madesjöskolans bibliotek, som 
tidigare visat intresse för att hjälpa till med ungdomsverksamheten i NSS. 


§8 Kickoff 


Bowlinghallen är bokad för NSS på lördag den 26 augusti kl. 15.00. Ett tjugotal är anmälda, bl. a. Åke 
Johansson, en gammal spelare som flyttat till Lund men som nyligen har köpt en fritidsbostad i 
Färjestaden. Det var lite strul med bokningen av mat, men det löser sig säger Mikael A. 


§9 Seriespel, Småländskan 


Då NSS inte har erbjudits någon nöjaktig inlottning i Allsvensk serie har två 4-mannalag anmälts till 
Småländskan som i höst återupptas med totalt 11 lag, uppdelade mellan norra och södra Småland. NSS I 
och NSS II har lottats så att vi i största möjliga utsträckning får spela hemma samtidigt och borta 
samtidigt för att minska lokalbehovet och kostnader. Södra gruppen där vi ingår består av sju lag, dvs sju 
ronder vilket medför en frirond. Johnny anmälde sig som lagledare för båda lagen vilket accepterades av 
mötet. 


Vi har fått förfrågan om vi är villiga att låna ut Mikael C till Ölands SS vid Allsvenskan div II och vi 
beslutade att Mikael C själv får avgöra från fall till fall om han hellre vill spela för Ölands SS än att spela i 
Småländskan för NSS I. Johnny kommer att tillfråga Mikael inför varje match och det är OK om Mikael C 
väljer Allsvenskan istället för Småländskan. 


NSS I ska prioriteras med det bästa laget vi kan ställa upp med medan NSS II ska spela utan 
prestationsångest, dvs gärna bestå av juniorer och spelare som annars inte får spela så mycket. Dock 
måste en chaufför finnas vid bortamatcherna, vilket blir lagledarens sak att tillse. 


§10 Interna turneringar, Aldéns 


Aldéns minnesturnering har funnits länge, äldsta dokumenterade vinnaren på vår hemsida är daterad till 
1967/1968 men har troligen funnits sedan 1950-talet då Erik Aldén var ordförande 1951-1954. Sägnen 
säger att han skänkte 100 kronor eller något i den stilen till en vandringspokal som sedan kommit bort 
eller tagits hem av någon som vunnit turneringen så många gånger att den blivit hans för evigt. 
Turneringen har alltid haft formen av tidshandikapp såvitt man kan minnas, tidigare rankades spelare 
efter förmodad spelstyrka inom NSS, senare kom LASK-ranking och numera styrs tidshandikappet av 
ELO-rating. 







Årets Aldéns Minnesturnering har på tidigare styrelsemöte beslutats spelas på en helgdag för att den 
ska bli slutförd under ordnade förhållanden. De senaste åren har den inte kunnat slutspelas. Så mötet 
beslutade att den ska spelas med 7 ronders Monradlottning lördagen den 30 september med start kl 
10.00. Annonseras genom NSS hemsida och FB-gruppen. 


 §11 Gula Grillen 


Styrelsen riktar ett tack till alla som deltagit i årets Gula Grillen; Henrik Carlsson, Mattias Hågestad, 
Mikael Alriksson, Emma Alriksson, Kimi Alriksson, Alfred Olofsson Johansson, Kent Nilsson, Johnny 
Williamsson, Ingemar Ernstsson och Tryggve Ivarsson. 


Pengarna som vi får för insatsen och glädjen vi delat med oss till ungdomarna boende i NBABs bostäder i 
området är båda berikande för NSS och vi känner att vi gett av vår tid och energi till ett gott ändamål. En 
bonus är att vi vid avslutningen även kunde räkna in Nybro Vikings som gästande schackspelare vid våra 
spel. 


Andra klubbar som ingick i Gula Grillen-aktiviteten har tyvärr inte infunnit sig vid alla tillfällen eller 
endast kortare tid än den utlovade vilket förtar idén med aktiviteten lite.  Hyresgästföreningen har inte 
alltid haft någon representant närvarande enligt vad vi erfar och de borde kanske haft bättre kontroll. 
Men vi har fått visa upp vår verksamhet och om det vid avslutningen ledde till ett erbjudande om en bra 
schacklokal till ingen eller låg hyra så får man väl se det som en win-win situation utan motstycke… 


§12 Kommande årsmöte 


Förslaget kvarstår att lägga kommande årsmöte på en helgdag, lördag eller söndag i mitten av maj 2024. 
Det kommer att bli i två delar, först årsmöte och sedan KM-Blixt. Detta för att ge juniorerna en möjlighet 
att delta utan inverkan på följande skoldag. 


§13 Övriga frågor 


SM går i Växjö 28 juni – 7 juli 2024. Vi ser gärna att NSS-spelare deltar. Ska vi sponsra NSS-are? Fråga för 
kommande årsmöte? Mötet tog inget beslut idag. 


Henrik meddelade att han ansökt att få jobba för SmSF, Mikael Lundström kommer att trappa ner, han 
kommer enbart att jobba som administratör i förbundet så SmSF söker ersättare för honom. 


Henrik har ansökt om fyra stycken DGT-schackbräden (bräden som känner av vilka drag som spelas och 
som därför kan användas till att visa på annan media samtidigt som dragen utförs). Swedbank kan ge 
bidrag upp till 35 000 kr till ideella föreningar och fyra DGT-bräden motsvarar 35 000 kr ungefär. 


§14 Mötets avslutande 


 Ordföranden Mikael Alriksson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 


NYBRO SCHACKSÄLLSKAP 2023-08-21 
Vid datorn    (Underskrifter sker via dator/mobil med hjälp av bankID) 


 


Johnny Williamsson, sekreterare 


 


Justeras   


 


 


 


Berny Jonsson    Henrik Carlsson   
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